
Fau-møte 24. mai 2011 
 
Tilstede: Rikke, Vigdis, Anita, Ingjerd, Bjørg, Helene, Jorun, Eva, Bodil, Elling, Randi 
Fra skolen: Lise 
 
 
 
Søknad om støtte 
Vg1 har sendt en søknad om støtte til en dagstur. Da alle klasser tidligere har fått vedtak om 
en sum pr elev, gis det ikke mer støtte til turer dette året.  
 
 
17. mai -evaluering 
Alle Fau-medlemmene skriver en evaluering fra det området som de hadde ansvaret for og 
sender det til Rikke og Anita. Det bes om at dette gjøres innen kort tid. 
 
Det viktigste som kom fram er at det er for få foresatte som kan hjelpe til under et så stort 
arrangement. Det er ca 89 familier ved Dnsr, men det er mange som er forhindret til å stille 
opp av ulike grunner. Derfor blir det alt for mye arbeid på de som stiller opp og de som har 
ansvaret.  
Det en må tenke på er om en kan sette bort matserveringen i Europaparken og kanskje kun ha 
is/brus-salg og loddsalg. Hele arrangenmentet varer i flere timer og mange er sultne, slik at 
det hadde vært en god ide å få til servering av f.eks lapskaus (pølse med brød holder ikke så 
lenge).  
 
 
Varmtvann i dusjene 
Skolen har fått beskjed om at det ikke er prioritert fra kommunen sin side å få til varmt vann i 
dusjene. Skolen setter på sin side sin lit til at den nye ordføreren i Rojales er av en annen 
oppfatning. 
Fau synes ikke det er holdbart at elevene må dusje i kaldt vann (eller ikke dusje i det hele tatt). 
Om det ikke blir en løsning på dette i løpet av sommeren, må det ses på andre løsninger (f.eks 
mobile dusjer). 
 

 
 

 
 

Ciudad Quesada 
24.05.11 

 
 

Vigdis Haarberg 
Sekretær 

 
 


